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Vragen en antwoorden uit iBabs
Fractie ID Onderwerp Blz. Vraag Antwoord Pfh
CU 24 Algemene 

reserve
170 Wat is de hoogte van de 

algemene 
uitkering/rijksuitkering?

De algemene uitkering Gemeentefonds is in 2021 €  
91.225.728 .

H. Rinkes

CU 54 De 
Marrekrite

125 De Marrekrite heeft een 
overcapaciteit aan ligplaatsen. 
Afgelopen zomer zijn er  veel 
boten verkocht. Was er in 
2020 nog sprake van een 
overcapaciteit?

Een zekere mate aan overcapaciteit hoort bij het product in 
Friesland, mensen zijn hier of komen hier voor de rust en de 
ruimte. Dat betekent dat er structureel meer capaciteit moet 
zijn, dan er aan vraag is.  Anders ligt het overal overvol en 
dat zoeken mensen hier juist niet. De afgelopen jaren is 
afgeschaald van ruim 42 km in 2012 naar 34 km aanligplaats. 
Dat was ook het streven.   In een normaal jaar zit hier dus 
overcapaciteit in en kan iedereen overal wel een ligplekje 
vinden. Afgelopen zomer bleek dit beleid de juiste, door de 
enorme groei van het aantal gasten/gebruikers. Met de 
normale overcapaciteit was op sommige ligplaatsen opeens 
zelfs last door de grote drukte. Meerdere mensen hebben bij 
de Marrekrite aangegeven dat ze moeilijk een plek konden 
vinden. Voor komend seizoen wordt hetzelfde beeld verwacht. 
Zodra Corona weer wat naar de achtergrond verschuift, wordt 
verwacht dat de huidige 34km aan ligplaatsen aansluit bij een 
normaliserende vraag. Dit antwoord is tot stand gekomen 
door (contact met) Recreatieschap de Marrekrite.

H. Rinkes

CU 57 Heffingen 
en 
belastingen

165 Zijn tijdens de corona de 
inkomsten vwb toeristen- en 
precariobelasting veranderd?

De toeristenbelasting wordt pas na afloop van het 
kalenderjaar, na opgave van de ondernemers opgelegd. Voor 
2020 is dit in februari/ maart 2021. Dan  wordt duidelijk wat 

H. Rinkes
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de uiteindelijke opbrengst toeristenbelasting 2020 zal zijn. In 
de jaarrekening wordt dan een raming opgenomen van nog te 
ontvangen  toeristenbelasting. Dit zal naar verwachting lager 
zijn dan geraamd.

CU 36 Financiën 
leges

56 Wat houden de verschillende 
legestitels in?

Hoe komt het dat de baten en 
lasten zover uit elkaar liggen?

Met titels wordt een indeling gemaakt tussen diensten met 
lasten en bate en bijhorende richtlijnen, zoals

Titel 1 is algemene dienstverlening (burgerlijke stand, 
rijbewijzen) 

Titel 2 dienstverlening vallend onder fysieke leefomgeving 
(omgevingsvergunningen, bestemmingswijziging)

Titel 3 dienstverlening vallen onder Europese diensten richtlijn 
(horeca, evenementen)

De lasten en baten liggen ver uit elkaar doordat hier 
producten zijn weergegeven met een optelsom van wel en 
niet verhaalbare lasten. Een voorbeeld hiervan zijn de 
personeelskosten voor milieuvergunningenverlening en 
toezicht, hier mogen wettelijk gezien geen leges voor in 
rekening worden gebracht. Ander voorbeeld is de inzet die de 
gemeente pleegt op het faciliteren van sport en evenementen 
die ook niet kostendekkend is.

Product titel 1 bestaat uit: 
Lasten
Bedrijfskosten burgerzaken

Baten
Leges burgerzaken
Leges jur. Procedures
Leges precario
Leges speelautomaten
Product titel 2 bestaat uit:
Lasten
Lijkbezorging
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Alg. vergunningen
Verkiezingen
Baten
Parkeerplaatsen
Product titel 3 bestaat uit:
Lasten
Bedrijfskosten vergunningen
Overige goederen & diensten
Baten
Leges vergunning drank horeca wet

En product WABO bestaat uit:
Lasten
Kosten omgevingsvergunningen
Bedrijfskosten vergunningen en handhaving
Bedrijfskosten vergunningen en handhaving bijzondere 
wetten
Baten
Omgevingsvergunning (titel 2)

SP 65 Financiële 
duurzaamh
eid

90 Kunnen we spreken over 
nieuwe ambities terwijl we 
midden in een crisis zitten?

Ja ambities zijn gericht op doelen en resultaten die de raad op 
korte en langere termijn wil realiseren. De crisis kan er toe 
leiden dat binnen bestaand beleid andere maatregelen 
benodigd zijn  naar verwachting van tijdelijke aard. De crisis 
kan ook betekenen dat ambities en investeringen worden 
gefaseerd in de tijd. Ambities realiseren kan ook in tijden van 
crisis en financiële krapte. Dat vraagt wel om keuzes durven 
maken. Niet alleen keuzes over welke ambities en 
investeringen wel en niet. Maar ook keuzes over bestaand 
beleid en budgetten om hiervoor de financiële ruimte te 
creëren. Richting de Perspectiefnota  2021 willen wij dit 
proces samen met uw raad invullen om uw raad in de 
gelegenheid te stellen hierover verantwoorde keuzes te 
maken.

H. Rinkes

SP 67 Paragrafen 
- aandelen 
Sportstad

147 is het wenselijk dat de 
gemeente Heerenveen 55.9% 
van de aandelen in sportstad 
bezit?

Het huidige aandelenbezit is een gevolg van het besluit van 
de raad in 2017 de aandelen van de De Friesland 
Zorgverzekering over te nemen.

J. 
Zoetendal
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SP 68 Paragrafen 
- aandelen 
Sportstad 
en Thialf

147 
en 
150

is het überhaupt wenselijk dat 
een gemeente zoveel aandelen 
heeft in sportstad en thialf?

De wenselijkheid wordt in belangrijke mate bepaald door de 
maatschappelijke doelen welke de gemeente wil bereiken. De 
beide bedrijven zijn een instrument om de doelen op het 
gebied van sport, onderwijs en gezondheid te kunnen 
realiseren.

J. 
Zoetendal

SP 69 Paragrafen 
- 
registergoe
d

156 wat wordt er bedoeld met 
registergoed?

Registergoederen zijn goederen die wettelijk verplicht worden 
ingeschreven in een openbaar register (het kadaster). Op 
registergoederen (en alleen op registergoederen) kan een 
hypotheek worden gevestigd. Het bekendste voorbeeld zijn 
woningen en grond, maar ook een appartementsrecht is een 
registergoed. (bron wikipedia)

T.J. van 
der Zwan

SP 66 Paragrafen 
- risico's 
Sportstad

144 Bestaande en verwachte 
risico’s bij sportstad: Wat 
vindt de gemeente 
Heerenveen een passende 
exploitatie bijdrage? Om 
hoeveel geld gaat dit?

Wij hebben in beeld laten brengen welke onderdelen  van 
sportstad verliesdragend zijn en in welke omvang. Daaruit 
blijkt dat het gemeentelijke sportcentrum (sporthallen en 
zwembad) binnen de holding van Sportstad een structureel 
tekort laat zien van ca. € 650.000,-. Of en in welke mate de 
gemeente daarin een bijdrage moet leveren (nu of in de 
aanloop naar 2026 wanneer de huurovereenkomst afloopt) is 
nog geen besluit genomen. Wij zullen de raad actief 
betrekken bij de komende discussie en de in beschouwing te 
nemen overwegingen.

J. 
Zoetendal

VVD 53 Financien 
thema

35 Wat is de verklaring dat de 
som van de baten en lasten 
negatief uitviel in 2019 maar 
vanaf 2020 positief is?

Er is toegezegd dat voor de afwijkingen tussen de 
jaarrekening 2019 en de begroting 2020/2021 een nadere 
analyse volgt.

H. Rinkes

VVD 61 Financien 
thema

98 Wat is de reden dat de lasten 
van bedrijfsvoering zo sterk 
verspringen?

Het verspringen van de bedrijfsvoeringskosten heeft 
voornamelijk te maken met de doorbelasting kostenplaatsen. 
De uren worden doorbelast op de primitieve begroting, 
eventuele wijzigingen gedurende het jaar worden niet meer 
apart doorbelast. In de begroting wordt voor 2020 het 
begrote bedrag na wijzigingen getoond, het bedrag voor 
wijziging was € 1,1 miljoen en ligt al iets dichter bij het 
begrote bedrag saldo 2021. Verder kunnen ook niet alle 
bedrijfsvoeringposten worden doorbelast, omdat een aantal 
afdelingen geen producten voeren (I&I, R&W), als daar 
bijvoorbeeld een mutatie op bijvoorbeeld de kapitaallasten 
wordt gedaan is dit zichtbaar in het saldo bedrijfsvoering.

H. Rinkes
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VVD 62 Lasten 
omschrijvin
g 
onderwijsh
uisvesting

184 Graag een toelichting mbt 
mutaties onderwijshuisvesting 
met name 2021 in vergelijking 
met 2022.

In 2022 staat een grote incidentele last geraamd voor  de 
vervroegde afschrijving vastgoed onderwijs.

H. Rinkes

VVD 63 Lasten 
omschrijvin
g 
sportbeleid

184 Graag een toelichting op de 
mutaties mbt lasten 
sportbeleid en activering  van 
2021 naar 2024 van 1,5 
miljoen naar 890 k.

Deze afwijkingen komen door incidenteel beschikbaar 
gestelde budgetten voor het ijsstadion Thialf.

H. Rinkes

VVD 64 Overzicht 
van te 
verstrekke
n 
subsidies: 
Sport

190 de subsidies voor (inter) 
nationale evenementen stopt, 
wat is daar de reden van, wie 
gaat daarover? Is dit een 
besluit van de raad geweest, 
of incidentele dekking?

Het bedrag zoals vermeld in het hoofdlijnen akkoord is 
opgenomen in de begroting (€ 76.508) , maar omdat de 
subsidie voor 2021 nog niet is toegekend aan evenementen 
staat dit in dit overzicht op 0,00.

J. 
Zoetendal

VVD 60 Toekomstb
estendige 
medewerke
rs - 
ziekteverzu
im

84 Wat is het cijfer van het 
ziekteverzuim vanaf 2018, 
2019, en  2020?

Het ziekteverzuimpercentage is:  2018: 4,99% 2019: 5,30% 
2020: 6,40% Er wordt een verzuimanalyse gedaan om te 
achterhalen waar de stijging vandaan komt.

T.J. van 
der Zwan
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Vragen en antwoorden tijdens informatiemarkt
Volgt later


